
Srbija; Ekološki turizam, geotermalni izvori i proizvodnja biološke
energije čine Apatin interesantnim za investiranje

Opština Apatin bila je 17. januara domaćin posete predstavnicima nordijske poslovne
alijanse koju je predvodio ambasador Švedske, njegova akselencija Jan Lundin, zatim
predstavnici ambasada Norveške i Finske, kao i predstavnici nordijskih kompanija i
nordijske poslovne alijanse.
Na prijemu u velikoj Sali SO Apatin, prisutne je pozdravio Milan Škrbić, predsednik opštine
Apatin. On je goste upoznao sa sadržajem prezentacija koje su pripremljene, te posebno
istakao proglašenje Apatina za lučko područje i značajem luke za dalji razvoj celog regiona.
– Mi smo posetili Apatin da bi smo razvili poslovne veze između ovog grada i naših
preduzeća. Dobili smo interesantnu informaciju od predstavnika vašeg grada u vezi
ekološkog turizma, proizvodnje biološke energije i drugim stvarima koje čine Apatin
interesanstnim za ulaganje i investiranje. Vraćamo se za Beograd puni utisaka i
razmislićemo kako dalje možemo da sarađujemo sa vašim privrednicima. Inače, u Apatinu
već postoje naši predstavnici, poput kompanije Securitas, a koja je Švedskog porekla i koja u
Apatinu zapošljava 170 radnika. Verujem da ćemo pored ovoga naći još prostora za
saradnju, rekao je njegova akselencija Jan Lundin, ambasador Švedske.
Predstavnici nordijske poslovne alijanse kroz prezentacije su upoznati sa privrednim
potencijalima opštine Apatin, a opštirno o toj temi, kao i Slobodnoj zoni i budućoj luci
govorila je direktorica Slobodne zone Apatin Maja Kuridža. Prezentaciju o prirodnom
rezervatu biosfere „Bačko Podunavlje“, kao i turističim potencijalima opštine Apatin
predstavila je direktorica JP za upravljanjem putničkim pristanom i Marinom Apatin Ljiljana
Krec. U završnoj prezentaciji kako na najbolji način mogu da se iskoriste obnovljivi izvori
energije i gde ih sve ima u opštini Apatin, govorio je Vladan Divjak, stručni konsultant iz
oblasti biogasne tehnologije.
– Najviše interesovanja pokazano je za obnovljive izvore energije koji kod nas praktično nisu
iskorišteni, kako geotermalni izvori tako i biomasa. Verujem da im je interesantna priča i
brodogradilišta koje godinama ne radi i ovo je idealna prilika da se velike kompanije
zainteresuju i investiraju u njega. Za nas je ova poseta velika čast, te u ovoj poseti vidimo
veliku šansu za dalji razvoj opštine Apatin, rekla je Dubravka Korać, zamenica predsednika
opštine Apatin.
Izvor: energetskiportal


